

Appendix (A.) 14th Jany. have been fairly and honestly expended for the purposes appointed by Law, and that we procured the best labour possible, and at the lowest possible price.

HUGH REILLY,
PATRICK PUREL,
JOHN PHELAN.

Sworn before me at St. Benoit,
this 5th January 1834.
J. B. DUMOUCHEL, J. P.

Account rendered by Hugh Reilly, Patrick Pural and John Phelan, Commissioners, &c.

VOUCHER G.

Purchase money of the ground bought from Michel Fahy, to widen the ascent near the River,	£1 0 0
Sum demanded for the first Warrant by the Public Officers,	0 2 6
Do. do. for the second,	0 2 6
Postage of Letters on the subject of the first payment,	0 2 6
Postage of Letters on the subject of the second do.	0 13 0
Commission paid to Clarke Ross, Esquire, for drawing the same,	1 5 0
Blacksmith's work for Mining Tools,	0 7 6
Powder for mining,	0 4 10½
Paid for indispensable writing	0 10 0
	£4 7 10½

Errors excepted.
St. Colomaban, 4th January, 1834.

HUGH REILLY,
PATRICK PUREL,
JOHN PHELAN.

Sworn before me, at St. Benoit, this 5th January 1834.

J. B. DUMOUCHEL, J. P.

No. 3.

17th Jany. Report of the Commissioners appointed to employ the sum of Seven hundred and ninety nine pounds, nineteen shillings and one penny Currency, appropriated by the Legislature to aid the Inhabitants of St. Paul's Bay, to build a Bridge over the River du Gouffre, under the Act of the 3rd William the Fourth, chapter 26.

We have the honor to state that Jean Baptiste Tremblay was appointed Commissioner jointly with us, to employ the said sum of Seven hundred and ninety nine pounds nineteen shillings and one penny Currency, in aiding the Inhabitants of St. Paul's Bay to build a Bridge over the River du Gouffre; and that we accordingly called a meeting of the Inhabitants of the said Parish, at which meeting it was unanimously agreed to make the necessary search for a suitable place to build the said Bridge, so that the River might not be obstructed by abutments, but that its channel might be preserved clear; this was deemed necessary, on account

niers par nous dépensés, l'ont été franchement et honnêtement pour les fins de la loi, et que nous nous sommes procuré le meilleur ouvrage possible et au plus bas prix.

HUGH REILLY,
PATRICK PUREL,
JOHN PHELAN.

Assermenté devant moi, à
St. Benoit, ce 5 Janvier 1834.
J. B. DUMOUCHEL, J. P.

Compte rendu par Hugh Reilley, Patrick Pural et John Phelan, Commissaires, etc.

PIECE G.

Pour achat de terrain de Michel Fahy, pour élargir la côte près de la Rivière,	£1 0 0
Exigé pour le premier Warrant par les officiers publics,	0 2 6
Do. do. pour le second,	0 2 6
Port de lettres au sujet du premier versement,	0 2 6
Port de lettres au sujet du second do.	0 13 0
Commission payée à Clarke Ross, Ecuyer, pour retirer le même,	1 5 0
Travaux de forge, pour outils à miner,	0 7 6
Poudre pour miner,	0 4 10½
Payé pour écritures indispensables,	0 10 0
	£4 7 10½

Erreurs exceptées,
St. Colomaban, 4 Janvier 1834.

HUGH REILLY,
PATRICK PUREL,
JOHN PHELAN.

Assermenté devant moi, à St. Benoit, ce 5 Janvier 1834.

J. B. DUMOUCHEL, J. P.

No. 3.

Rapport de Commissaires nommés, pour l'emploi d'une somme de Sept cent quatre-vingt dix-neuf livres, dix-neuf schelings et un denier argent courant, votée par la Législature pour aider les Habitans de la Baie St. Paul, à bâtir un Pont sur la Rivière du Gouffre, par l'Acte de la 3e. Guillaume Quatre, chapitre 26.

Nous avons l'honneur de vous informer que Jean Baptiste Tremblay, Ecuyer, fut appointé Commissaire conjointement avec nous pour l'emploi de la somme susdite de Sept cent quatre-vingt dix-neuf livres, dix-neuf schelings et un denier courant, pour aider les Habitans de la Baie St. Paul, à bâtir un Pont sur la Rivière du Gouffre; en conséquence le 28 Juillet dernier, nous convoquâmes les habitans de cette Paroisse, et à cette Assemblée il fut convenu unanimement de faire les recherches nécessaires pour se procurer une place convenable pour bâtir le Pont en question, de manière la Rivière ne fût obstruée par aucunes culées et gardât son cours libre, et